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Co zrobić aby w Beskidach nie umierały świerki? Nad tym zastanawiali się na wyjazdowej konferencji posłowie, z
sejmowej komisji ochrony środowiska, zasobów naturalnych i leśnictwa. Dwudniowe spotkanie zorganizowano w
Ustroniu. 
Bijemy na alarm - mówi Radiu 90 Andrzej Matysiak dyrektor generalny lasów państwowych - bo mamy ku temu
powód.1 Niskie opady i szkodniki powodują masowe umieranie świerków. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Czy politycy pomogą? Posłowie muszą nas wspierać ale apelujemy nie tylko do parlamentarzystów ale także do
prywatnych osób mających w posiadaniu lasy - dodaje Matysiak

POSŁUCHAJ RELACJI

Przebudowa lasu - choć brzmi to bardzo technicznie jest możliwa, potrzebne są nasadzenia innych gatunków drzew
- to ogromne koszty. Waldemar Starosta przewodniczący sejmowej komisji ochrony środowiska, zasobów
naturalnych i leśnictwa obiecuje pomóc. To problem nie tylko tego skrawka Polski ale wszystkich, którzy
przyjeżdżają tutaj odpoczywać - dodaje Starosta 

POSŁUCHAJ RELACJI

Jan Bacza

/files/edit/File/las_1.mp3
/files/edit/File/las_2.mp3
/files/edit/File/las_3.mp3

	Parlamentarzyści o lasach

